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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN   
Nr. 21904/26.07.2024 

 
 

 
PROCES VERBAL  

încheiat în ședința ordinară a plenului  
Consiliului Județean Timiș din 26 iulie 2024 

 
 

 Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Doamnelor și domnilor, 
Declar deschisă ședința ordinară a Consiliului Județean Timiș și vă anunț că sunt prezenți 

la ședință un număr de 34 consilieri județeni din totalul de 36 consilieri județeni în funcție. 
Lipsește domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș și domnul Lazăr Ioan-Cosmin.  

La ședință participă, în calitate de invitați, șefii compartimentelor funcționale din cadrul 
consiliului județean și specialiști din aparatul propriu, conducătorii unor instituții și servicii publice 
de sub autoritatea consiliului județean, precum și reprezentanții mass-media. 

De asemenea, la ședință participă și colegii noștri din Raionul Nisporeni.  
Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art. 138 din 

Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul 
persoanelor interesate la proiectele de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează a fi 
supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal al 
ședinței. De asemenea ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a consiliului 
județean. 

Ședința a fost convocată prin Dispoziția nr. 517/19.07.2024 și ordinea de zi a ședinței a 
fost adusă la cunoștință publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-media 
și prin postarea pe tabletele consilierilor județeni. 

In continuare vă propun completarea ordinii de zi a ședinței cu următoarele puncte: 
1. Proiect de hotărâre nr. 162/18.07.2024 privind aprobarea execuției bugetelor secțiunii de 

funcționare și a secțiunii de dezvoltare pentru bugetul local al județului Timiș la 
30.06.2024. 

2. Proiect de hotărâre nr. 164/24.07.2024 privind aprobarea rectificării nr. 5 a bugetului local 
al județului Timiș pe anul 2024. 

 
Vă supun la vot completarea ordinii de zi a ședinței. 
Procedură de vot pentru completarea ordinii de zi, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat completarea ordinii de zi  cu  29 voturi „pentru”  din 

partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, 
Boldovici Laura-Carmen, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, 
Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu 
Eugeniu, Hiticaș Marius, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Luca Bianca, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, 
Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana. 
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Nu au votat: domnul președinte Alin-Adrian Nica, doamna Calescu Mihaela-Maria și 
domnul Blaga Lucian.   
 Dacă sunt alte discuții cu privire la ordinea de zi a ședinței?  
 Dacă nu, supun la vot ordinea de zi a ședinței cu modificările aprobate. 
 Procedură de vot pentru ordinea de zi a ședinței cu modificările aprobate, vă rog.  

Consiliul Județean Timiș a aprobat ordinea de zi  cu  un vot  “pentru” din partea domnului 
președinte Alin-Adrian Nica și 29 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor consilieri 
județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, 
Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, 
Iovescu  Alexandru-Adrian, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-
Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana. 

Nu au votat: Calescu Mihaela-Maria, Korman Valentin. 
 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun spre 

aprobare procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 09.07.2024. 
 Procedură de vot pentru aprobarea procesului verbal al ședinței extraordinare din data de 
9 iulie 2024, vă rog.  

Consiliul Județean Timiș a aprobat procesul verbal cu  un vot  “pentru” din partea 
domnului președinte Alin-Adrian Nica și 27 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu (vot verbal),Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici 
Laura-Carmen, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, 
Hiticaș Marius, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor și o abținere 
din partea domnului Sorincău Ioan. 

Nu au votat: Calescu Mihaela-Maria, Marian Laurențiu Vasile, Țecu Alexandra-Viviana. 
 
 

Punctul nr. 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 117/23.05.2024 pentru  
modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 290/2023 privind  aprobarea tarifelor 
de interes județean și a prețurilor de pornire la licitații pentru anul fiscal 2024. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Se aprobă tarifele de pornire a licitației pentru un spațiu din Bastionul “Theresia”. 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile.    
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 29 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Caplat 
Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu 
Andrei, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
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Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-
Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana.  

Nu au votat: Blaga Lucian,  Calescu Mihaela-Maria, Danielescu Aura-Codruța.  
 

 
Punctul nr. 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 118/23.05.2024 privind 

aprobarea Strategiei interculturale a Județului Timiș 2024-2026 realizată în cadrul 
proiectului „EU-BELONG: O abordare interculturală a integrării migranților în regiunile 
Europei”. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru administrație publică locală 
(CAPL), Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de 
afaceri(COREX) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Bădina Nicu, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Caplat Alexandru, 
Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-
Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, 
Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana. 

Nu au votat: Andea Petru, Blaga Lucian,  Calescu Mihaela-Maria.  
 
 

Punctul nr. 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 147/03.07.2024 privind 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 206/2016 privind aprobarea dării în 
administrare a unor bunuri imobile aflate în domeniul public al Județului Timiș, către 
unele instituții publice de interes județean. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Spațiul situate în Bastionul Theresia va avea ca destinație realizarea unui muzeu dedicat 

legendarei formații de muzică rock Phoenix, de către Muzeul Național al Banatului. 
Nu știu dacă aveți informații dar Nicu Covaci este într-o situație foarte gravă din punct de 

vedere al sănătății și din păcate ne așteptăm din zi în zi să primim o veste tristă despre domnia 
sa.  

Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, 
lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru cultură, învățământ, activități 
științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru administrație publică locală (CAPL) și Comisia 
pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 28 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
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consilieri județeni Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Boldovici Laura-Carmen, Caplat Alexandru, 
Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-
Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-
Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Bojin Mihăiță, Calescu Mihaela-Maria, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Țecu 
Alexandra-Viviana, 

 
 
Punctul nr. 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 151/09.07.2024 privind 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Direcției Generale de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Timiș. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Urmare modificărilor intervenite în organigrama direcției este necesară adaptarea 

atribuțiilor prin ROF. 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru sănătate și protecție 
socială (ASAN), Comisia pentru administrație publică locală (CAPL) și Comisia pentru 
agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, 
Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, 
Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, 
Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Luca Bianca, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, 
Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu 
Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Samoilă Elena, Blaga Lucian.  
 
 
Punctul nr. 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 152/09.07.2024 privind 

aprobarea Protocolului de colaborare între Județul Timiș și Administrația Bazinală de Apă 
Banat. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
În cadrul proiectului „Ape Curate - Verde, Viață, Viitor!” se urmărește implementarea mai 

multor acțiuni de conștientizare a problemelor de mediu, monitorizarea și evaluarea acestora în 
vederea creșterii nivelului de educație a tinerei generații pentru un mediu curat și sănătos. 

Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 
buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru relații și cooperare 
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internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX) și Comisia pentru 
agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 29 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, 
Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, 
Korman Valentin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-
Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu 
Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Blaga Lucian,  Ciurlea Sorina-Alexandra, Dobra Călin-Ionel, Samoilă Elena. 
 
 
Punctul nr. 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 153/09.07.2024 privind 

aprobarea principalilor indicatori tehnico-economicii și a devizului general, faza Studiu de 
fezabilitate, pentru obiectivul de investiție publică: ”Construire Celula III din Depozitul de 
deșeuri nepericuloase Ghizela”. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Se solicită aprobarea principalilor indicatori tehnico-economicii și a devizului general 

pentru investiția construcție celula III Ghizela. 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru sănătate și protecție 
socială (ASAN) și Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și 
mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 29 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, 
Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, 
Korman Valentin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-
Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu 
Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Blaga Lucian,  Ciurlea Sorina-Alexandra, Dobra Călin-Ionel, 
 
 
Punctul nr. 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 154/11.07.2024 privind 

aprobarea participării Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș 
ca partener al Fundației de Abilitare Speranța și al Direcției de Asistență Socială a 
Municipiului Timișoara în cadrul proiectului Acasă în comunitate: Program pilot de 
prevenire a separării și reintegrare pentru copii și familii vulnerabile cod SMIS 326908. 
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Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Proiectul va fi finanțat prin Programul Incluziune și Demnitate Socială 2021 - 2027. 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia pentru cultură, învățământ, activități 

științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și protecție socială (ASAN), Comisia 
pentru administrație publică locală (CAPL) și Comisia pentru relații și cooperare internă și 
externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 29 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, 
Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Korman 
Valentin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș 
Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, 
Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Blaga Lucian,  Ciurlea Sorina-Alexandra, Iovescu  Alexandru-Adrian. 
 
 
Punctul nr. 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 155/11.07.2024 privind 

aprobarea participării Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș 
ca partener al Organizației Salvați Copiii - Filiala Timișoara în cadrul proiectului 
„Susținerea Familială și Reintegrarea Copiilor în Județul Timiș” cod SMIS 327061. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Finanțat prin același program ca și proiectul anterior, Obiectivul general al proiectului este 

oferirea de servicii comunitare pentru 266 de copii aparținând categoriilor defavorizate, în 
vederea identificării, evaluării și intervenției pentru copiii aflați la risc de separare sau pentru 
sprijinirea reintegrării și oferirea de consiliere și suport psihologic pentru copii și familie. 

Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 
buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru cultură, învățământ, 
activități științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și protecție socială (ASAN) 
și Comisia pentru administrație publică locală (CAPL).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, 
Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, 
Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, 
Idolu Iulian-Daniel, Korman Valentin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-
Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore.  

Nu au votat: Blaga Lucian,  Iovescu  Alexandru-Adrian. 
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Punctul nr. 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 156/11.07.2024 privind 
aprobarea racordării Centrului de Proiecte Timișoara la instalația automată de irigație prin 
aspersiune de pe corpurile B și C ale Bastionului Theresia Timișoara. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Se propune aprobarea racordării Centrului de Proiecte Timișoara la instalația automată 

de  irigație prin aspersiune de pe corpurile B și C ale Bastionului Theresia Timișoara, pentru o 
perioadă de 1 an. 

Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 
buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru relații și cooperare 
internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX) și Comisia pentru 
agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 29 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, 
Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, 
Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, 
Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Luca Bianca, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Petrescu Balint, Popescu Marin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș 
Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Țecu Alexandra-Viviana, Olajos Jani-Raul, Blaga Lucian. 
 
 
Punctul nr. 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 157/11.07.2024 pentru  

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 175/31.08.2016 privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici aferenți documentației de avizare pentru lucrări de 
intervenții pentru obiectivul de investiție „Lărgirea la 4 benzi de circulație a DJ 691 sector 
Centură Timișoara - Autostrada A1” și a declanșării procedurii de expropriere a imobilelor 
situate pe amplasamentul lucrării de utilitate publică de interes județean „Lărgirea la 4 
benzi de circulație a DJ 691 sector Centură Timișoara - Autostrada A1”. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Urmare identificării unor erori în identificarea proprietarilor pe culoarul de expropriere se 

propune modificarea pozițiilor nr. 19 și nr. 108 din Anexa nr. 8 la Hotărârea Consiliului Județean 
Timiș nr. 175/31.08.2016. 

Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 
buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru administrație publică 
locală (CAPL) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 27 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, 
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Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, 
Korman Valentin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Moruș Vasile, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-
Ion, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-
Grigore. 

Nu au votat: Olajos Jani-Raul, Blaga Lucian,  Ciurlea Sorina-Alexandra, Sorincău Ioan, 
Dobra Călin-Ionel. 

 
 
Punctul nr. 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 158/16.07.2024 privind 

aprobarea asocierii Județului Timiș prin Consiliul Județean Timiș cu Comuna Comloșu 
Mare prin Consiliul local al comunei Comloșu Mare, în vederea cofinanțării căminului 
pentru persoane vârstnice, în semestrul II al anului 2024. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Se propune sprijinirea Căminului pentru persoane vârstnice din Comloșu Mare și în 

semestrul II al anului 2024.  
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru sănătate și protecție 
socială (ASAN), Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și 
mediu de afaceri(COREX) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, 
Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, 
Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, 
Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Luca Bianca, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, 
Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș 
Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Blaga Lucian,  Sorincău Ioan. 
 
 
Punctul nr. 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 159/15.07.2024 pentru 

aprobarea protocolului de finanțare încheiat între Județul Timiș și unitățile administrativ-
teritoriale în vederea implementării și derulării Programului multianual privind elaborarea 
și/sau actualizarea planurilor urbanistice generale ale localităților și a regulamentelor 
locale de urbanism derulat în perioada 2024-2027. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Se propune aprobarea protocolului de finanțare ce va fi încheiat cu  beneficiari finali ai 

Programului multianual de finanțare respectiv: Becicherecu Mic, Birda, Bogda, Bucovăț, Coșteiu, 
Criciova, Deta, Dudeștii Noi, Fârdea, Lovrin, Mănăștiur, Nițchidorf, Uivar și Voiteg. 
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Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 
buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru cultură, învățământ, 
activități științifice, tineret și sport (EDUX) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și 
turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 32 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, 
Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, 
Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-
Grigore. 

 
 
Punctul nr. 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 160/16.07.2024 privind 

aprobarea participării Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș 
ca partener al Direcției de Asistență Socială a Municipiului Timișoara și al Grupului de 
Acțiune Locală Colinele Recaș în cadrul proiectului „Servicii inovative pentru prevenirea 
separării copiilor de familie în Timișoara”, cod SMIS 328741. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Durata proiectului va fi de 36 luni, perioada estimată de implementare ianuarie 2025 - 

decembrie 2027, cu o valoare totală de 9951800 lei, din care valoare totală a bugetului  
D.G.A.S.P.C.  Timiș 168 579 lei. 

D.G.A.S.P.C. Timiș ca partener va fi implicat în implementarea măsurilor de sprijin 
destinat copiilor aflați în risc de separare de familie sau, după caz, a copiilor pentru care a fost 
instituită o măsură de protecție specială. 

Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia pentru cultură, învățământ, activități 
științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și protecție socială (ASAN), Comisia 
pentru administrație publică locală (CAPL) și Comisia pentru relații și cooperare internă și 
externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Cu permisiunea dumneavoastră, aș dori să intervin întrucât doresc să se consemneze în 

procesul verbal că nu voi participa la discuții și nu voi vota acest proiect de hotărâre.  
Fac acest lucru întrucât, în anii anteriori, am avut diferite colaborări cu Grupul de Acțiune 

Locală Colinele Recaș și doresc să evit orice posibilitate de a fi în conflict de interese.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Domnule secretar general, vă rog să luați act de solicitarea domnului Iovescu și să se 

consemneze în procesul verbal că dorește să fie scos din cvorumul de vot la acest punct de pe 
ordinea de zi.  
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Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  29 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici 
Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean 
Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu 
Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Korman Valentin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș 
Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Luca Bianca, Iovescu  Alexandru-Adrian, Dobra Călin-Ionel și domnul 
președinte Alin-Adrian Nica.  

  
 
Punctul nr. 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 161/16.07.2024 privind 

aprobarea participării Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș 
ca partener al Grupului de Acțiune Locală Colinele Recaș în cadrul proiectului „Împreună 
pentru Familii: Servicii Comunitare Integrate pentru Prevenirea Separării Copiilor de 
Familiile Lor”, cod SMIS 329661. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Obiectivul general al proiectului este implementarea unui program pilot ce are drept scop 

sprijinirea unui număr de 266 de copii și familiile acestora pentru prevenirea riscului de separare 
de familie și a unui număr de 27 copii pentru care a fost instituită o măsură de protecție specială 
în vederea reintegrării în familie. 

Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia pentru cultură, învățământ, activități 
științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și protecție socială (ASAN), Comisia 
pentru administrație publică locală (CAPL) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și 
turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții?  
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Domnule președinte, aș dori să se consemneze că nici la acest proiect nu voi participa la 

discuții și nici la votul pentru acest proiect. 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Domnule secretar general vă rog să-l scoateți pe domnul Iovescu din cvorumul de ședință 

și la acest proiect de hotărâre.  
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica, 29 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, 
Hiticaș Marius, Korman Valentin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu 
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Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore (vot verbal) și o abținere din partea domnului  Idolu 
Iulian-Daniel, 

Nu au votat: Iovescu  Alexandru-Adrian, Sorincău Ioan,  
 
 
Punctul nr. 15 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 162/18.07.2024 privind 

aprobarea execuției bugetelor secțiunii de funcționare și a secțiunii de dezvoltare pentru 
bugetul local al județului Timiș la 30.06.2024. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă  sunt  intervenții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica, 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Ciurlea Sorina-Alexandra, (vot 
verbal(.Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, 
Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, 
Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Șendroiu 
Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore și o abținere 
din partea domnului Sorincău Ioan. 

Nu au votat: Grigoroiu Eugeniu,  
 

 
Punctul nr. 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 164/24.07.2024 privind 

aprobarea rectificării nr. 5 a bugetului local al județului Timiș pe anul 2024. 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă  sunt  intervenții?  
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Eu mă bucur că prin această rectificare, aparatul tehnic și conducerea executivă a 

județului a reușit să găsească jumătate din suma de bani necesară Liceului Special Gheorghe 
Atanasiu pentru a putea cumpăra niște containere necesare spațiilor de învățământ.  

Acolo, după cum știți din ședințele noastre, au început lucrările la Corpul C4 - C5, va 
începe și la C7. S-au achiziționat o parte din containere, inclusiv modul de bucătărie, iar odată 
cu intrarea corpului C7, care se va întâmpla curând, vor avea nevoie pentru că sunt foarte multe 
spații unde copii învață profesia pentru care se pregătesc. La acest liceu special, unde avem 
copii cu nevoi speciale, chiar este foarte important această parte a pregătirii  lor -practica 
profesiei.  

Eu mă bucur că s-a găsit jumătate din sumă pentru a se continua achiziția de containere 
și în acest fel, când vor începe copii școala, vor avea siguranța că vor avea unde să învețe. 
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Vă mai spun că pe data de 11 iulie a avut loc recepția celor 17 containere deja 
achiziționate în care vorbim de 7 ateliere plus modul de bucătărie. 

Am fost prezent acolo și aș vrea să remarc prestația celor din aparatul tehnic al consiliului 
județean care au fost în comisia de recepție, și este vorba de Marius Codrean și Florian 
Ignatoni. Ambii sunt profesioniști și știu ce să facă la o recepție. S-au făcut toate observațiile 
necesare. Constructorul are toată bunăvoința să remedieze tot ce este necesar ca acele 
containere să fie funcționale. Eu sunt mulțumit de ce am văzut acolo dat totdeauna am o 
anumită reținere și aștept să fie folosite acele containere să vedem cum se întâmplă când 
activitatea are loc acolo și atunci voi fi mulțumit pe deplin că lucrurile decurg așa cum trebuie.  

Mulțumesc, încă o dată, că avem grijă de acei copii și să știți că acolo se lucrează deja la 
cele două corpuri care au intrat în reabilitare și avem speranța că și școala, corpul principal, va 
intra și el în reabilitare și vor avea nevoie de aceste spații de învățământ. Mulțumesc. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Mulțumesc domnule Mihăieș. 
Dacă mai sunt alte intervenții? 
Domnul Bădina, aveți cuvântul. 
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Domnule președinte, atât într-o ședință anterioară, cât și astăzi am văzut că  au fost 

alocate sume pentru reparații drumuri județene.  
Aș dori să știu dacă sumele anterioare cât și cele alocate astăzi acoperă necesitatea ca 

circulația pe drumurile județene să se facă fără riscuri sau dacă mai avem o rectificare viitoare 
pentru acoperire.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Domnule Bădina, sumele respective nu ajung. Știți că într-o hotărâre anterioară s-au tăiat 

aproape 8 milioane de lei, iar ceea ce am rectificat acum sunt 2 milioane și jumătate de lei. Deci, 
nu am recuperat ce s-a tăiat data trecută. Prin urmare, la următoarele rectificări va trebui 
suplimentat din alte fonduri.  

Am discutat deja cu președintele ales al Consiliului Județean Timiș și va încerca să obțină 
niște bani în a doua perioadă a anului din fondul de rezervă al Guvernului pentru a completa ce 
s-a tăiat în timpul campaniei electorale.  

Sper că vor fi bani suficienți, astfel încât, reparațiile să nu fie puse sub semnul întrebării 
și, mai mult decât atât, deszăpezirea în timpul iernii.  

Dacă mai sunt alte intervenii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Boldovici Laura-Carmen, Caplat Alexandru, 
Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-
Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, 
Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Bojin Mihăiță, Calescu Mihaela-Maria, Samoilă Elena. 
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Punctul nr. 17 al ordinii de zi - Întrebări, interpelări, informări. 
   
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
  Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție în format electronic: 

1. Informare privind derularea Programului pentru Școli al României în județul Timiș.  
2. Raportul de evaluare centralizată a implementării Legii nr. 52/2003 pentru intervalul 

01.04.2024 – 30.06.2024 , în detaliu, la nivelul  Consiliului Județean Timiș 
3. Informare privind deplasarea unei delegații a Consiliului Județean Timiș în Georgia în 

perioada 11 – 15. 06.2024. 
4. Informare privind stadiul lucrărilor la investiția publică de lărgire la 4 benzi a DJ 691 

Dumbrăvița – A1.  
5. Informare privind activitatea Comisiei speciale pentru analizarea documentațiilor ce stau 

la baza exercitării/neexercitării dreptului de preemțiune al Județului Timiș referitor la intențiile de 
înstrăinare a unor clădiri monument istoric. 

6. Informarea privind situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și 
incompatibilități în care se pot afla consilierii județeni. 

 
Dacă sunt intervenții la acest punct? Aștept înscrieri la cuvânt. 
Înțeleg că domnul Mihăieș și domnul Bădina doresc să intervină la acest punct.  
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Referitor la  informarea lunară pe care noi o primim cu privire la DJ 691 - știm cu toții că 

este o lucrare finalizată și cel puțin de la ieșirea din Dumbrăvița și până Autostrada A1, este o 
lucrare în parametrii specifici anului  2024 și oricine poate lua ca exemplu cum se face un drum 
la patru benzi în România anului 2024. Deci, este o lucrare de succes. 

Sunt convins că și în Dumbrăvița, dacă ar fi fost un spațiu mai generos, s-ar fi putut 
obține o parte carosabilă mai mare, dar și acolo lucrările s-au desfășurat normal.  

În informarea primită, apare aici faptul că … știm cu toții că în 20 noiembrie 2023 a avut o 
dezbatere publică privind obținerea acordului de mediu, iar acum ni se spune că procedura este 
în derulare, procedură prin care se cer niște clarificări și că vom primi răspunsul pe data 15 
august.  

Eu sunt convins că noi am executat lucrările acolo cu acordul de la mediu și nu mă aștept 
acum ca cei de la mediu să vină să ne spună că din loc în loc mai trebuie să plantăm niște pomi 
sau alte chestiuni de acest gen.  

Poate cineva să-mi dea niște lămuriri suplimentare? Pentru că aici este doar generic spus 
că așteptăm niște lămuriri până pe 15 august privind acordul de mediu.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Da, această lucrare a început în timpul pandemiei și s-a profitat de o prevedere de 

urgență, de la acel moment, care spunea că” lucrările de investiții pot începe, iar  avizele se pot 
obține până la finalizarea acestor lucrări”.  

Deci, este o derogare de la procedura normală și acum colegii noștri, din aparatul de 
specialitate, depun eforturile  pentru a face ultimele completări în vederea emiterii acestui acord 
de mediu pentru lucrarea noastră.  

Nu cred că vor fi probleme. Din discuțiile cu colegii noștri, săptămâna aceasta s-au depus 
ultimele completări, urmează ca săptămâna viitoare să se analizeze și sperăm să se obțină acel 
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acord de mediu dacă nu este necesară altă clarificare sau altă completare la ceea ce s-a depus 
deja.  

Deci, intervalul până în 15 august este maximal din perspectiva obținerii acestui acord de 
mediu pentru că noi ne dorim să semnăm recepția cât mai rapid cu constructorul care a terminat 
lucrările, precum ați și menționat, de luni bune și să dăm în funcțiune instalația de troleibuz prin 
comuna Dumbrăvița. Aceasta nu poate fi făcută până când nu se face recepția finală a acestei 
lucrări. Constructorul nu este de acord să predea parțial acea parte de instalații deși am insistat 
asupra acestui lucru.  

 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Mulțumesc frumos. 
Nu pot decât să remarc flexibilitatea de care s-a dat dovadă, adică s-a lucrat. Acum în 

final va ajunge și o formă finalizată a acordului de mediu. Este un lucru bun pentru că, de prea 
multe ori ne blocăm în probleme mai mult teoretice decât practice care ne întârzie desfășurarea 
lucrărilor și,  mai ales, finalizarea lor.  

 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Într-o ședință anterioară a plenului consiliului județean, împreună am dezbătut și aprobat 

hotărârea consiliului județean cu privire la lansarea proiectului panouri fotovoltaice la Centrul de 
Zi din Lugoj.  

Întrucât am observat prezența în sală a doamnei director Monica Trușcă reprezentant al 
DGASPC și aș dori să știu care este stadiul proiectului în acest moment.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Rog pe doamna director Monica Trușcă să ne dea mai multe detalii. Mulțumim. 
 
Doamna Monica Trușcă – director executiv Protecția Copilului  - DGASPC Timiș 
Domnule președinte, stimați consilieri județeni,  
A fost depășită prima etapă a proiectului, în sensul în care în următoarele două 

săptămâni urmează să fie semnat proiectul de finanțare. Deci, suntem bine.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Deci, nu trebuie să ne facem griji că nu o să câștigăm acel proiect. 
 
Doamna Monica Trușcă – director executiv Protecția Copilului  - DGASPC Timiș 

 Împreună cu colegii din aparatul de specialitate al consiliului județean am reușit să-l 
încărcăm în timp util. Aceasta era, de fapt, marea provocare. 

  
 Doamna consilier județean Elena Samoilă 
 Domnule președinte, nu mi-am anunțat intenția de a lua cuvântul la acest punct, însă, cu 

permisiunea dumneavoastră aș dori să intervin și să întreb care mai este situația legată de 
taberele școlare.  

   Doresc să știu dacă s-au făcut demersuri legat de aceste tabere școlare pentru că din 
câte am înțeles se preconizează trecerea lor din nou la Ministerul Învățământului, la Ministerul 
Tineretului și Sportului care, de fapt, nu mai există pentru că  este integrat în Ministerul Familiei 
și vor fi complicații dacă nu se insistă acum când se trage un semnal de alarmă asupra stadiului 
de paragină în care se găsesc aceste instituții. 
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 Poate ar fi un bun prilej să se insiste mai mult în aceste zile, în această perioadă. Ar fi 
păcat să scăpăm și această ocazie.  

 
 Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
 Domnul Radu Șerban – directorul Direcției de administrare a patrimoniului este în sală și 

îl rog să vină la microfon să dea un răspuns doamnei Samoilă.  
 După cum ați văzut și la ultima ședința s-a făcut o informare cu privire la taberele școlare. 
 
 Domnul Radu Șerban – director Direcția de administrare a patrimoniului 
 La nivel instituțional am făcut toate demersurile cu privire la preluarea taberelor școlare și 

să știți doamna consilier că am verificat și dumneavoastră ați primit deja trei informări cu privire 
la situația taberelor școlare din partea Direcției de administrare a patrimoniului.  

 
 Doamna consilier județean Elena Samoilă 
 Întrebarea mea era dacă le-am și obținut. Nu mă interesează neapărat informările. 
 

Domnul Radu Șerban – director Direcția de administrare a patrimoniului 
 Răspunsul este că nu le-am obținut.  
 

Doamna consilier județean Elena Samoilă 
 Păi, poate insistați mai mult. Din acest motiv am și intervenit.  
  

Domnul Radu Șerban – director Direcția de administrare a patrimoniului 
 Așa cum v-am spus, noi am făcut toate demersurile posibile. 
 

Doamna consilier județean Elena Samoilă 
 Vă rog să insistați mai mult și poate reușim să facem în perioada aceasta înainte de a 

trece la un alt minister unde demersurile trebuie făcute de la început.  
 Eu aș vrea să se obțină dar știu că nu totul depinde de mine.  
 Mulțumesc pentru informări dar am vrut să mai trag un semnal de alarmă în acest sens.  

 
Domnul Radu Șerban – director Direcția de administrare a patrimoniului 

 Vom continua demersurile.  
 

Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Ne mai fiind alte intervenții, aș dori să dau cuvântul invitațiilor noștri din Raionul Nisporeni 

- Republica Moldova, dacă și domniile lor doresc.  
 Pe domnul Mărcuț îl cunoașteți, este fostul președinte al Raionului Nisporeni, dar îl avem 

alături de noi și pe noul președinte al Raionului Nisporeni.  
Domnule președinte, aveți cuvântul! 

 
Domnului  Ion Diavor – președintele  Raionul Nisporeni 

 Mulțumesc domnule președinte Alin Nica. 
 Stimate domnule președinte, stimați consilieri județeni, stimată audiență, mă simt onorat 

să fiu alături astăzi de dumneavoastră și trăiesc o experiență extraordinară pentru care vă 
mulțumesc.  

 Sunt impresionat de faptul cum se votează și cum decurg lucrurile în ședința de plen. 
Atâta consens nu prea am văzut la noi în consiliul raional. La noi mai sunt discuții, mai sunt 
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întrebări și îmi aduc aminte cuvintele unui fost președinte, domnul Vasile care spunea: ”uite, să 
ști că în comisii se fac toate lucrurile, iar în ședința de plen votează toți, împreună, pentru binele 
societății”.  Pentru acest lucru vă mulțumesc.  

Ținând cont de experiența ședințelor comune ale Guvernului Republicii Moldova și ale 
Guvernului României, am dori să facem și noi la fel. Știm că a existat o astfel de idee dar din 
anumite circumstanțe nu s-a materializat. Din acest motiv, am dori, în premieră, să facem o 
ședință comună a plenului  Consiliul Raionului Nisporeni și a plenului Consiliul Județean Timiș. 
Sper ca vom reuși să facem această ședință comună cât mai curând.  

Domnule președinte sperăm să avem susținerea dumneavoastră.  
Vă mulțumesc pentru această experiență plăcută și să știți că mă simt onorat să fiu alături 

de dumneavoastră.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Mulțumim și noi, domnule președinte.  
Sigur, făcând o glumă, să știți că  noi am ales astăzi doar acele proiecte care nu necesită 

discuții contradictorii, astfel încât, să nu vă  dăm un exemplu negativ.  
Dar lăsând gluma la o parte, să știți că în general cam așa se lucrează aici la consiliul 

județean, în colaborare și cooperare.  
Așa cum ați sesizat munca intensă și dezbaterile mai aprinse au loc în comisiile de 

specialitate, iar uneori mai avem și amendamente în plenul consiliului județean.  
Cert este că efortul consilierilor județeni și a grupurilor politice este de a găsi consensul care 

în 98% din cazuri s-a identificat în final.  
În rest, legat de propunerea dumneavoastră pot să spun că este o propunere excelentă. 

Nouă ne plac premierile în județul Timiș și dacă colegii mei sunt de acord putem da curs 
invitației dumneavoastră în cursul lunii septembrie când toată lumea este disponibilă și putem 
face o ședință comună la dumneavoastră acasă în Nisporeni.  

 
Domnului  Ion Diavor – președintele  Raionul Nisporeni 

 Mulțumesc domnule președinte pentru susținere. Vom organiza cu mare plăcere această 
ședință. Vă mulțumesc. 

 
 Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
 Domnule președinte, noi avem un proiect prin care am aprobat reabilitarea Școlii de 

muzică și în momentul când ajungem să dăm bani acolo și când vor începe lucrările putem să 
facem și această ședință.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Cu ocazia acestei reuniuni vom inaugura Școala de muzică și în momentul când vom 

ajunge lucrările vor fi finalizate. În acest moment lucrările sunt mult avansate și domnul 
președinte ne-a asigurat că vor fi finalizate până atunci. Deci, vom avea un motiv în plus pentru 
această reuniune.  

 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Mă bucur că s-au depășit barierele birocratice și au ajuns banii la românii noștri.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Mai sunt încă de făcut plăți. Încă nu e chiar totul finalizat dar sperăm că se vor finaliza în 

momentul în care vom avea această reuniune comună.  
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Întrucât nu mai sunt alte intervenții, dată fiind epuizarea ordinii de zi, declar închise 
lucrările ședinței ordinare a Consiliului Județean Timiș. 

Vă mulțumesc tuturor pentru participare și implicare. Vă doresc o săptămână 
extraordinară și vă invit să participați la toate evenimentele prilejuite de Zilele Județului Timiș. 
Sunt patru zile în care avem manifestări.  

Vă doresc tuturor cetățenilor din județul Timiș, la mulți ani. 
La ora 11, 00 va avea loc o nouă ședință, dar va fi o ședință festivă  dedicată aniversării 

Zilei Județului Timiș.  
 Vă mulțumesc și vă doresc o zi bună.  
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